
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden
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Sanne Vantomme: burgemeester in 2025?

Stel, Sanne Vantomme wordt burgemeester na de gemeenteraadsverkiezingen in oktober. 
Wat kunt u dan van hem verwachten? En waarin zou burgemeester Sanne verschillen van 
het huidige bestuur? We laten het hem zelf vertellen.

Sanne, in oktober zijn er gemeenteraadsverkiezingen. Wat zijn de speerpunten van ons 
programma?
Ons programma is gebaseerd op vijf V’s en kunnen we kort samenvatten in één zin.
We gaan voor een veilige, Vlaamse stad die mensen verbindt, met een bestuur dat vanuit 
een visie verantwoordelijkheid neemt.

Hoe kijk je terug op de bestuursperiode 2018-2024?

Er zijn veel goeie zaken gerealiseerd maar ook zaken die met ons zeker niet zouden uit-
gevoerd zijn. Denk maar aan de absurde fietsstraten doorheen het volledige centrum. 
We zijn wel voorstander van fietsstraten in alle schoolomgevingen. Maar hypothekeer 
geen volledig centrum. Na tellingen is er geen fietser meer in het centrum. Maar dat 
is niet alles. Van de Koestraat en de Barierrestraat werd een route 59 gemaakt. Het 
stadstuintje kostte liefst 400.000 euro. Het belevingsplein, waar niets meer te beleven 
valt dan vroeger, kostte 3 miljoen. Dat is veel geld om automobilisten te pesten. En 
dan hebben we het nog niet gehad over onze vrienden van Parko, waar we jaarlijks 
duizenden euro’s aan toesteken. Dat soort zaken zou nóóit zomaar passeren met de 
N-VA erbij.

Sanne, ben je kandidaat-burgemeester?

Dat is een heel moeilijke vraag. Als ik nu nee zeg, dan gaat men zeggen dat ik 
geen ambitie heb. Als ik ja zeg, dan gaat men zeggen ‘Wat denkt die nu?’. Ja, ik 
ben kandidaat-burgemeester. Maar dan gaan we ons aantal stemmen moeten 
verdubbelen, simpel hé. We blijven alleszins met beide voeten op de grond. 

Wat zou je veranderen moest je in oktober burgemeester worden?

Om te beginnen zou ik meer luisteren naar de bevolking. Er wordt nu te veel 
bestuurd vanuit een ivoren toren. Meer respect voor de gemeenteraadsleden, 
dat zijn de vertegenwoordigers van het volk. Hun ideeën zijn niet slecht 
omdat ze aan de verkeerde kant zitten van de tafel. Ik zou ook meer een 
lik-op-stukbeleid voeren. Ik heb het gevoel dat iedereen hier zijn goesting 
doet. Wegenwerken zou ik beter spreiden, er gebeuren in dezelfde buurt 
soms te veel allerhande werken waardoor een goede mobiliteit in het 
gedrang komt. De aanpak van sociale fraude moet terug op de agenda. We 
moeten ook meer inzetten op integratie en taal, want taal verbindt ons al-
lemaal. En er moet meer ingezet worden op het verbeteren van de wegen 
en de voet- en fietspaden.

Beste bevolking van Wervik-Geluwe, u heeft de keuze: 
meer van hetzelfde of verandering.
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Sanne Vantomme
Kandidaat-burgemeester
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De N-VA trekt in oktober naar de Wervikse kiezer met een sterke kandidaat-burgemeester, maar ook met een ambitieus 
programma. Centraal daarin staan de vijf V’s: Vlaams, Visie, Verantwoordelijk, Veiligheid en Verbonden.

#Vlaams
N-VA Wervik-Geluwe is trots op onze Vlaamse 
roots
Wervik-Geluwe is van oudsher een Vlaamse stad. Dat 
moet zo blijven. Daarom vinden wij het belangrijk dat 
we iedereen stimuleren om Nederlands te leren. Ook 
in het stadhuis moet Nederlands de voertaal blijven. 
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#Verantwoordelijk
N-VA Wervik-Geluwe wil een verantwoordelijk beleid
N-VA Wervik-Geluwe wil zijn verantwoordelijkheid opnemen. Verantwoordelijk beleid betekent ook een beleid dat een 
draagvlak heeft bij de bevolking zonder daarbij de stadsfinanciën uit het oog te verliezen. Enkel een financieel gezond beleid 
is duurzaam. Dat is de enige garantie dat Wervik-Geluwe op termijn niet in een gedwongen fusie zal moeten stappen. Daar 
is geen draagvlak voor. Ten slotte is verantwoordelijkheid een zaak van iedereen. Ook van onze inwoners mogen we verant-
woordelijkheid vragen. 

3

2 #Visie
N-VA Wervik-Geluwe wil beleid met een visie 
Beleid dat rekening houdt met de noden van van-
daag maar denkt aan morgen en overmorgen. Beleid 
dat de toekomst voorbereidt. Wie dat niet doet, 
wordt vroeg of laat geconfronteerd met de shit of yes-
terday. Beleid dat ervoor zorgt dat we de beschikbare 
middelen niet moeten gebruiken om de wonden uit 
het verleden te helen. Onze stad moet voorbereid 
worden op de toekomst !

4 #Veiligheid
N-VA Wervik-Geluwe wil een veilige stad
Veiligheid is een kerntaak van elke overheid, ook voor de lokale. Als lokale overheid kan je op vele domeinen die rol opne-
men. Verkeersveiligheid, hulpdiensten, bestrijden van criminaliteit… Maar evenzeer moeten we inzetten op het terugdrin-
gen van het onveiligheidsgevoel dat er terecht of niet is. Vaak kunnen kleine ingrepen veel betekenen. Propere aangename 
straten en wijken vergroten het veiligheidsgevoel. Zichtbaarheid van de ordediensten evenzeer. Ten slotte is ook verkeers-
veiligheid cruciaal: kinderen moeten zonder schrik naar school kunnen fietsen, wegpiraten moeten ontmoedigd worden… 
Maar overdaad aan regeltjes en wegmeubilair moeten we vermijden. N-VA Wervik pleit voor een realistische aanpak, gecon-
centreerd rond kwetsbare plekken zoals schoolomgevingen. Dat alles met voldoende handhaving. 

5 #Verbonden
N-VA Wervik-Geluwe wil een stad waar iedereen zich kan ontwikkelen
Jong en oud, man of vrouw, nieuwkomers, LGBTQ+… Iedereen moet het naar zijn zin hebben in onze stad. Daarvoor moet 
het lokaal bestuur inzetten op verbinden. Speciale aandacht moet gaan naar onze senioren die minder mobiel zijn. Vaak 
zien we hen vereenzamen. Het lokaal bestuur moet die vereenzaming bestrijden. Kans- en kinderarmoede moeten hoog 
op de agenda komen. Dat vergt inspanningen van iedereen, het bestuur maar ook de getroffenen. Mensen help je niet door 
nodeloos te pamperen. Vaak is mensen begeleiden naar werk een grote stap in de goede richting. Daarom is een gezond 
kmo-beleid belangrijk. Ook kennis van het Nederlands is cruciaal voor wie wil integreren en verbinden. Taalonderwijs maar 
ook lokale initiatieven moeten ondersteund worden.

5 redenen om N-VA te stemmen in oktober

www.n-va.be/wervik n-va Wervikwervik@n-va.be



Wie zijn ONZE kandidaten voor ONZE regio?

“In West-Vlaanderen en zeker onze regio zijn gemeenten soms klein in inwonersaantal maar erg 
groot in oppervlakte. Een meer gedifferentieerd Vlaams beleid is nodig voor onze specifieke 
uitdagingen zoals: betaalbare en beschikbare hulpverlening, zorg voor ouderen, openbaar vervoer,… 
Die stem wil ik absoluut graag extra kracht geven in Brussel.”

Eva Ryde | 39 jaar | Ieper (Brielen | 2de plaats Vlaams Parlement

“Dankzij mijn professionele activiteit kom ik in gans Vlaanderen en ken ik als geen ander de knelpunten, 
maar ook de sterktes van onze streek. Onze regio heeft enorm veel te bieden, ook al is dit de “armste” van 
Vlaanderen. Daarom wil ik mij ten volle inzetten om deze zeer mooie regio nog beter op de kaart te 
zetten. Dat doe ik uit overtuiging als N-VA’er: voor Vlaamse Welvaart, ook voor het platteland.”

Jan Van Bruwaene | 56 jaar | Poperinge | 14de plaats Vlaams Parlement

“Ik wil me graag verder politiek inzetten voor onze streek. Onze mooie regio mag in Brussel niet 
vergeten worden. We willen met N-VA de belangen van de Westhoekgemeenten blijven verdedigen.”

Liselot Wydooghe | 27 jaar | Zonnebeke | 12de plaats Vlaams Parlement

“Politiek actief zijn is heden ten dage geen evidentie. Er is altijd wel iets. Het is nooit goed genoeg. Echter, 
perfecte oplossingen voor alles bestaan niet. Door inzet en solidariteit hoop ik bij te kunnen dragen waar 
het nodig is.”

Stefaan Herbout | 54 jaar | Heuvelland | Lijstduwer opvolgers Vlaams Parlement

Ook in moeilijke thema’s moeten we oplossingen zoeken. N-VA heeft daar oplossingen voor. Wij gaan vanaf 9 juni 
mee voor een beleid waar u, de Vlaming voor kiest: een beleid voor Vlaamse Welvaart voor Vlaanderen.

Sanne Vantomme | 50 jaar | Wervik | Lijstduwer opvolgers Kamer

“Als kleine zelfstandige sta ik dagelijks tussen de mensen en ken hun noden als geen ander. Ik ben 
kandidaat omdat ik ervan overtuigd ben dat enkel de N-VA het tij kan keren. We mogen niemand in 
de kou laten staan, moeten streng zijn waar nodig, maar zacht voor wie hulp nodig heeft.”

Ook uit onze regio staan stra� e en sterke namen op de lijsten voor de Vlaamse, federale en Europese verkiezingen op 9 juni.

www.n-va.be/wervik n-va Wervikwervik@n-va.be


